
Treść interpelacji nr 47/20  radnego Ludwika Rakowskiego w sprawie drogi 

wojewódzkiej nr 721 

Droga wojewódzka nr 721 jest jedną z ważniejszych dróg w warszawskim węźle drogowym.  

Na jej rozbudowę i zwiększenie bezpieczeństwa, a zwłaszcza na odcinku łączącym 

Konstancin i Piaseczno, mieszkańcy czekają od wielu lat. Z uwagi na duże natężenie ruchu 

drogowego, często dochodzi tu do kolizji i wypadków. Niestety szczególnie zagrożeni są piesi 

i rowerzyści, ponieważ wzdłuż trasy nie ma ani chodnika, ani ścieżki rowerowej. Brakuje 

również bezpiecznych przejść dla pieszych. 

Mając powyższe na uwadze, zwracam się do Pana Marszałka z prośbą o udzielenie informacji, 

jaki jest obecnie stan zaawansowania prac związanych z przygotowaniem przebudowy drogi 

nr 721 na odcinku  Konstancin- Piaseczno i kiedy możliwa jest jej realizacja. 

 


